

ZHANGJIAJIE

ENSHI.FURONG ANCIENT CITY.PHOENIX ANCIENT CITY

Validity: 01 Mar 2026 - 31 Dec 2026

FTG8D7NDYGHENG251125K



ETHNIC COSTUME TRAVEL PHOTOGRAPHY



DAY 1 Penang - Zhangjiajie

Assemble at International Airport and depart to Zhangjiajie. Upon arrival, proceed to visit South Gate Food Street and enjoy night tour of the Seventy-Two Wonders Tower (entrance included).

**Overnight at Hilton Garden Inn Zhangjiajie or similar 5 star

DAY 2 Zhangjiajie - En Shi

Explore Zhangjiajie's "New Legend of Beautiful Zhangjiajie" at Tianmen Mountain via VIP Access - featuring the world's longest one-way cable car + escalator + glass walkway + express cable car descent. Specially arranged to experience the thrilling and dreamlike journey on Tianmen Mountain's glass walkway. Proceed to Enshi en route, visiting Xuan'en County's Xianshan Gongshui Scenic Area (Xinglong Old Street + Wenlan Bridge + Lianhua Dam + Old Courtyard).

**Overnight at Hampton by Hilton EnShi or similar 5 star

DAY 3 En Shi

(B/L/D)

Explore Enshi Grand Canyon is a landmark scenic spot in Enshi Tujia and Miao Autonomous Prefecture, Hubei Province, China. It is known as one of the "most beautiful canyons in the world," with unique landforms and magnificent scenery. Includes eco-friendly shuttle + round-trip ground cable car + Yunlong River Gorge (featuring one-way descent via the "Little Waist" ladder), followed by a visit to Enshi Daughter City.

**Overnight at Hampton by Hilton EnShi or similar 5 star

DAY 4 Eh Shi - Phoenix Ancient City

(B/L/D)

Visit Phoenix Ancient City (includes shuttle bus + VIP charter bus) to explore: Shen Congwen's Former Residence, Tuojiang River Scenery, Stilted Houses, East Gate Tower, Wanshou Pagoda, Rainbow Bridge, Stone-paved Street, Phoenix Night Views, and other attractions. Explore Tuo River Jumping Stones/Stilted Houses/Stone-Paved Street/Rainbow Bridge Tower/Wanshou Pagoda; then visit Nanhua Mountain (including elevator) + Phoenix Terrace (30-minute stay for panoramic night views), followed by an evening stroll through the ancient town and bar street. Special arrangement: Miao ethnic costume experience + Travel Photography (excluding makeup and headdresses)

*Overnight at Hawthorn by Wyndham Fenghuang County or similar 5 star

DAY 5 Phoenix Ancient City - Furong Ancient Town

After breakfast, visit Jishou Jiugui Liquor Industrial Park (exhibition hall + distillery workshop + base liquor warehouse). Then proceed to Furong Ancient Town Scenic Area (includes electric cart + Xizhou Copper Pillars + Wangcun Waterfall + boat cruise on the You River or folk performance). Followed by an evening stroll through the ancient town and nightview.

TOUR EXCLUSIVE:

全程无购物

- EXCLUSIVE ENSHI GRAND CANYON
- XUAN'EN COUNTY'S XIANSHAN GONGSHUI **SCENIC AREA**
- FURONG ANCIENT TOWN
- TIANMEN MOUNTAIN VIP LANE
- PHOENIX ANCIENT CITY VIP CHARTER BUS
- ETHNIC COSTUME + TRAVEL
- **PHOTOGRAPHY**

ALL 5 STARS HOTELS

**Overnight at Jinjiang International Furong Ancient Town or simlar 5 star DAY 6 Furong Ancient Town - Zhangjiajie

After breakfast, return to Zhangjiajie and visit the Sandstone Painting Cultural and Creative Park. Explore the Wulingyuan Scenic Area—the prime section of Golden Whip Stream and the Ten-Mile Gallery at Water Surrounding the Four Gates (includes round-trip train ride).

**Overnight at Howard Johnson Neodalle Resort Zhangjiajie or similar 5 star DAY 7 Zhangjiajie

After breakfast, explore Wulingyuan Scenic Area with a specially curated itinerary featuring the Bailong Elevator (one way elevator) to reach Yuanjiajie—the filming location for the Hollywood blockbuster Avatar - along with the World's First Bridge and Yangjiajie's spectacular Peak Wall. Visit Tianzi Mountain (including one-way cable car) and He Long Park.

**Overnight at Howard Johnson Neodalle Resort Zhangjiajie or similar 5 star DAY 8 Zhangjiajie - Penang

After breakfast, visit Zhangjiajie Grand Canyon - one of the premier scenic areas showcasing Zhangjiajie's unique landforms (Includes the world's longest glass bridge + complimentary VR experience + 3 elevator rides (or zip lines) + Rainbow Plaza + 2 boat rides). Transfer to airport for departure.

*Home Sweet Home







价钱 / 出发日期 / 航空公司

- **Exclude Tour Leader Tipping
- **May Recommend Local Product on the Bus

Optional: Tianmen Fox Fairy Show + Shuiraosimen Afternoon Tea RM300/pax

备注:上述行程仅供参考,原则上本公司尽量保持行程不变,然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引 起的行程变动或而外的费用,本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境,一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班 情况调换行程次序,但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。



永樂旅遊有限公司 8 天显示于草亭源(7E

Validity: 01 Mar 2026 - 31 Dec 2026

FTG8D7NDYGHENG251125KG

恩施₌芙蓉镇₌凤凰古城









<mark>第一天</mark> 槟城 - 张家界

(晚餐)

集合于际机场飞往张家界。飞机抵达后,前往参观南门口美食 街, 夜游七十二奇楼(入园)+ 灯光秀。

**夜宿于张家界希尔顿花园或同级5星

第二天 张家界 - 恩施

游览张家界"美丽张家界的新传奇"天门山 VIP 通道 -世界上 最长的单程缆车+扶梯+玻璃栈道+快线索道下山;特别安排体验 天门山玻璃栈道惊险梦幻之旅。接着前往恩施. 游览宣恩县仙山 **贡水景区**(兴隆老街+文澜桥+莲花坝+老院子)

**夜宿于恩施希尔顿欢朋或同级5星

第三天 恩施

(早午晚餐)

游览思施大峡谷是中国湖北省恩施土家族苗族自治州的标志性 景点,被誉为"世界上最美丽的峡谷"之一,地貌奇特,景色 壮丽。(含环保车+地面缆车往返+云龙河地缝,含小蛮腰垂梯 单程),接着游览恩施女儿城

**夜宿于恩施希尔顿欢朋或同级5星

第四天 恩施 - 凤凰古城

(早午晚餐)

前往凤凰古城(含接驳车+ VIP 专车)参观游览:沈从文故居、 沱江风光、吊脚楼、东门城楼、万寿塔、虹桥、石板街,凤凰 夜景等景点。 游玩沱江跳岩/吊脚楼/石板街/虹桥楼/万名塔: 接着游览南华山(含电梯)+ 凤凰台停留 30 分钟俯瞰夜景,夜 游古城/酒吧街。特别安排苗服体验 + 旅拍(不含化妝及頭飾)

**夜宿于凤凰浩枫温德姆酒店或同级5星

第五天 凤凰古城 - 芙蓉古镇

(早午晚餐)

早餐后,参观吉首酒鬼酒工业园(陈列馆+酿酒车间+基酒 库)。之后乘车前往芙蓉镇古镇景区(含电瓶车+溪洲铜柱+王村 瀑布+船游酉水或欣赏民俗表演),接着夜游古镇+夜景。

**夜宿于芙蓉古镇锦江国际酒店或茶兮泰江景房同级5星

独家恩施大峡谷

- ❖ 宣恩县仙山贡水景区
- 芙蓉古镇
- ❖ 天门山 VIP 通道
- ❖ 凤凰古城 VIP 专车
- 凤凰古城苗服体验 + 旅拍
- 全程5星酒店

第六天 芙蓉古镇 - 张家界

早餐后,返回张家界,参观砂石画文创园,武陵源景区—金 鞭溪精華段、水繞四門十里画廊(含双程小火车)

**夜宿于张家界纳百利豪生度假酒店或同級5星

第七天 张家界

(早午晚餐)

游玩武陵源风景区,特别精心安排乘坐百龙电梯(单程电 梯),抵达好莱坞电影大片《阿凡达》取景地袁家界,天 下第一桥,杨家界峰墙奇观;天子山(含索道单程),贺

**夜宿于张家界纳百利豪生度假酒店或同級5星

第八天 张家界 - 槟城

早餐后,参观张家界地貌的极品景区之一张家界大峡谷 (含世界最长玻璃桥+赠送 VR+3 段电梯 (或滑索) + 彩虹 广场+2段游船)。之后送往机场飞返家园。

**温暖的家







Tour Fare / Departure Date / Flight **不包含领队小费

**车上会有车购

推荐自费:天门狐仙实景秀+水绕四门下午茶 RM300/人

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.